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PROTOKOLL 03/14 
 

Protokoll fra møte i rådet for funksjonshemmede i Bydel Grünerløkka 16. september 
2014 kl. 17:00 i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57. 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen oppmøtte til åpen halvtime.  
 
Opprop 
Til stede: Roger Walter Holland (Norges handikapforbund Oslo) leder, Terje Andre Olsen 
(Norges Blindeforbund) nestleder, Raena Aslam (bydelsutvalgets representant)  
 
Forfall: Benthe Braathen (Norges handikapforbund Oslo), Gøril Fors (brukerrepresentant fra 
NAV) 
 
I stedet møtte:  
 
Fra administrasjonen møtte: Tone Thorsen, avdelingsdirektør helse og sosial 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet enstemmig godkjent.  
 
Informasjon 
Muntlig: 

• Gjennomgang av protokoll fra møte i bydelsutvalget 19. juni 2014 og innkalling til 
møte 25. september 2014 
 

Skriftlig: 
• Folkehelseprofil 2014, bydelene Grünerløkka, Gamle Oslo, Sagene og St. Hanshaugen 
• Bydelsoverlegestillinger – brev fra EST 
• Høring: Handlingsplan psykisk helsearbeid 2015-2018.  
• Invitasjon til fellesmøte for rådene for funksjonshemmede torsdag 23. oktober 2014. 

Roger Walter Holland og Gøril Fors deltar på møtet.  
 

Innmeldte spørsmål 
 
Eventuelt 

• Gangarealet ved Kunsthøgskolen har en trapp med liten kontrast og er derfor farlig for 
synshemmede.  Administrasjonen bes sjekke eierforholdene til neste møte slik at rådet 
kan ta stilling til om det kan kreves utbedring eller kun oppfordre eierne til å redusere 
risiko for ulykker.  

• Rådet er positive til planene om marked i Brenneriveien og vil understreke behovet for 
tilgjengelighet for alle, også rullestolbrukere.  
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• Ved fjerning av gateparkering i Thorvald Meyers gate vil rådet understreke at dette ikke 
må gå på bekostning av antall parkeringsplasser for HC-parkering. Eventuelle tapte 
plasser i Thorvald Meyers gate må flyttes til sidegatene.  

 
Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 06/14 PROTOKOLL FRA MØTE I RÅDET FOR FUNKSJONSH EMMEDE 10. 
JUNI 2014 
 
Vedtak: 
Protokollen godkjennes. 
 
 
SAK 07/14 OMLEGGING AV ORDNINGEN MED PRAKTISK BISTA ND TIL 
DAGLIGVAREHANDEL I BYDEL GRÜNERLØKKA HJEMMETJENESTE N 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Saken tatt til orientering. 
 
 
SAK 08/14 UNIVERSELL UTFORMING – OPPFØLGING AV HAND LINGSPLAN 
Saksnr.  
 
Rådet drøftet viktige forhold ved rulleringen og kom med følgende innspill: 
 

Rådet ønsker seg en faktaoppstilling som sier noe om den faktiske universelle 
utformingen i bydelen; (hvor mange post i butikk finnes, hvor mange 
dagligvarebutikker finnes, hvor mange holdeplasser for kollektivtrafikk finnes, hvor 
mange utesteder finnes. Hvor mange av disse er tilrettelagt?).   
 
Rådet var opptatt av å bevare Grünerløkkas egenart og kombinere det med 
tilgjengelighet. Heve fortauene i stedet for å endre inngangspartiene. 
 
Gode belysningsforhold. 
 
Holdningsskapende arbeid slik at utbyggere tenker universell utforming fra første stund.  

 
 
 
 
Oslo 17. september 2014 
 
 
 
Tone Thorsen 
møtesekretær 


